
 
 

Interesna skupina delojemalcev 
 
Številka:  0653-02/09-13/2                                                                   
Ljubljana,  18. september 2013 
                                                                                                                        OSNUTEK 

Z A P I S N I K 
 
13. seje Interesne skupine delojemalcev, ki je bila v sredo, 18. septembra 2013, ob 7.30 uri, 
v sobi 209/II, poslopje parlamenta Republike Slovenije, Ljubljana, Šubičeva 4. 
 
Sejo je sklical in vodil mag. Dušan Semolič, vodja Interesne skupine delojemalcev. 
 
P r i s o t n i: 
- vodja interesne skupine mag. Dušan Semolič 
- Oskar Komac 
- Drago Ščernjavič 
- Branimir Štrukelj. 
 
D n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev zapisnikov 11. in 12. seje interesne skupine 
2. Priprava na 10. sejo Državnega sveta 

 
 

K točki 1: 
Člani interesne skupine so potrdili zapisnika 11. in 12. seje. 
 
K točki 2: 

- Pobude in vprašanja – Vprašanja Draga Ščernjaviča  v zvezi z negospodarnim 

in zaskrbljujočim delovanjem uprave Vzajemne d.v.z. v škodo zavarovancev 

Vzajemne – Prekrivanje spornih in neracionalnih poslov  Vzajemne d.v.z.  

 

Drago Ščernjavič ponovno zahteva odgovore s strani Nadzornega sveta Vzajemne 

d.v.z., saj je predsednik uprave Vzajemne d.v.z. zavrnil posredovanje odgovorov na 

prva vprašanja. Kot soustanovitelju (sindikat) Vzajemne d.v.z. se mu zdi tak odziv 

odgovornih nedopusten, pri čemer se sprašuje, kje sta Ministrstvo za zdravje in 

Agencija za zavarovalni nadzor. Nihče ne nadzira Vzajemne d.v.z. Nikoli se ne bo 

sprijaznil s tem, da je bila ZSSS kot soustanoviteljica Vzajemne d.v.z. odstranjena. 

Dal je pobudo, da bi na plenarni seji Državnega sveta obravnavali letno poročilo 

Vzajemne d.v.z., ki si na račun višanja premij dopolnilnega zdravstvenega 

zavarovanja povečuje dobiček in troši denar za plače vodilnih delavcev (prav v teh 

dneh naj bi se spreminjala sistematizacija zaradi dodatnih vodilnih delovnih mest za 

izbrane ljudi). Če njegovo vprašanje na seji Državnega sveta ne bo podprto oziroma 

tokrat s strani Vzajemne d.v.z. ne bo prejel ustreznega odgovora, bo skušal po drugi 



poti dobiti odgovore na zastavljena vprašanja (npr. matično delovno telo Državnega 

zbora). 

 

Dušan Semolič je tudi poudaril, da je ZSSS v Vzajemno d.v.z. pritegnil 300.000 

članov, vendar je potem politika omogočila skupini ljudi, da si ustvarja dobičke. 

 

Predsednik Državnega sveta  Mitja Bervar je člane interesne seznanil, da je dal na 

razširjenem kolegiju Državnega sveta pobudo za sestanek, na katerem bi sodelovali 

državni svetnik Drago Ščernjavič, predsednik Komisije za socialno varstvo, delo, 

zdravstvo in invalide, predsednica Komisije za gospodarstvo, obrt, turizem in finance 

ter Služba za pravne in analitične zadeve, da bi se dogovorili o nadaljnjih korakih, pri 

čemer bi organizirali tudi skupno sejo navedenih komisij in povabili vodstvo 

Vzajemne d.v.z..  

 

Oskar Komac je poudaril, da je v zasebnem zdravstvu cilj dobiček in ne zdravje ljudi. 

Absurd je, da je prostovoljno zdravstveno zavarovanje obvezno (vključenost je 95%). 

Zdravstveni sistem bi moral biti transparenten, kar pa ni v interesu zavarovalnic, 

farmacije in drugih, ki zasledujejo le dobiček.   

 

Člani interesne skupine se bodo na seji Državnega sveta ob tem vprašanju vključili v 

razpravo po potrebi.  

 

- Osemnajsto redno poročilo o delu Varuha človekovih pravic Republike 

Slovenije v letu 2012, EPA 1312-VI 

 

Interesna skupina je podprla mnenje pristojne komisije.  

 

Vodja interesne skupine je pojasnil, da je Komisija za državno ureditev podprla 

opozorila in prizadevanja Varuha. Komisija je ocenila, da bi morale pristojne državne 

institucije nameniti več pozornosti opozorilom Varuha. Iz poročila Varuha izhaja, da 

največ zadev obravnava na področju socialne varnosti, največ v zvezi s pokojninskim 

zavarovanjem in socialnimi prejemki in pomočmi. Poudaril je, da se ZSSS pri svojem 

delu sooča s podobnimi problemi kot Varuh.  

 

Člani interesne skupine bodo na seji Državnega sveta sodelovali v razpravi.  

 

- Predlog resolucije o nacionalnem programu za mladino 2013–2022, EPA 1242-

VI   

 

Člani interesne skupine se bodo na seji Državnega sveta odločali na podlagi na 

dodatnih informacij predlagatelja in predstavljenega prispevka Branimirja Štruklja.  

 

- Predlog za avtentično razlago določbe e) točke 3. člena Zakona o davku na 

finančne storitve (ZDFS) v zvezi z obdavčevanjem storitev zavarovalnega 

posredovanja in zastopanja 

 

Vodja interesne skupine je člane seznanil, da bo točka umaknjena, saj pristojna 

komisija predloga ni podprla.  

 



Oskar Komac je pojasnil, da so predstavniki Ministrstva za finance na seji Komisije za 

gospodarstvo, obrt, turizem in finance z dodatnimi pojasnili prepričali državne 

svetnike, da avtentična razlaga ni potrebna in je zakon jasen. 

 

- Predlog finančnega in kadrovskega načrta Državnega sveta Republike 

Slovenije za leti 2014 in 2015 

 

Člani interesne skupine so podprli predlog finančnega in kadrovskega načrta 

Državnega sveta.  

 

Vodja interesne skupine je povedal, da so na Kolegiju Državnega sveta dobili 

zagotovilo, da predlagana sredstva zadoščajo za kvalitetno delo Državnega sveta za 

naslednji dve leti.  

 

Drago Ščernjavič želi s strani sekretarja Državnega sveta dobiti pojasnilo, kako je v 

prihodnjih proračunih Državnega sveta (2014 in 2015) razvidno, da državni svetniki 

do 1. aprila 2013 niso bili upravičeni do sejnin oziroma so se jim odpovedali; koliko 

sredstev se je na ta račun privarčevalo; ali se ta sredstva vrnejo v integralni 

proračun?  

 

* * * 
 
Vodja interesne skupine je člane seznanil, da: 
 
- bodo v roku enega tedna državni svetniki dobili tablične računalnike, 
- po novem skrbi v Državnem svetu Robert Celestina za komuniciranje z javnostmi, 
- do 15. novembra 2013 bo prenovljena spletna stran Državnega sveta, 
- o delu Državnega sveta bo več poročanja na TV3 in lokalnih postajah, 
- kontinuirano se bodo sklicevale novinarske konference, 
- v Državnem svetu se načrtuje posvet o bankah, javnih naročilih (25. 9. 2013) in občinah 

(1. 10. 2013), 
- na kolegiju Državnega sveta je bila izpostavljena problematika sestave komisij, saj se 

nekateri člani komisije ne udeležujejo sej in s tem vplivajo na nesklepčnost. O tem naj bi 
se dogovoril znotraj interesnih skupin.   
.  

* * * 
 
Seja Interesne skupine delojemalcev se je zaključila ob 8.10 uri. 
 
 
 
 
Zapisala:           Vodja interesne skupine 
Meta Štembal                                                               mag. Dušan Semolič                                        
                    


